
 
 

Pozdrav pana starosty 

 
 

 

 

 

 

Letošní ročník Noci kostelů cítím jako další jedinečnou příležitost pro 

setkávání lidí i příležitost pro jejich lepší vzájemnou komunikaci. Kde 

není vůle po komunikaci, bývá velmi blízko k předsudkům, negaci  

a někdy i násilí. Lidé, kteří spolu dokáží bez předsudků komunikovat, 

dokáží většinou nacházet cesty k řešení problémů a nesnází, které 

s sebou život přináší, nacházejí díky tomu východiska z krizových 

situací. 

Pozvání k účasti na Noci kostelů tak není pouhou pozvánkou k účasti 

na různých čteních, koncertech, přednáškách a besedách. Stává se 

jakousi výzvou k zamyšlení nad sebou samým, nad cestou, kterou ve 

svém životě kráčíme. Setkávají se lidé, kteří jsou na cestě víry s těmi, 

kteří vlastní cestu k Bohu hledají.  

Kéž se Noc kostelů 2016 stane dalším kamínkem do mozaiky 

budování lepších mezilidských vztahů motivovaných pochopením  

a láskou. 

 

Mgr. Stanislav Vacek, starosta města Dobříš 


